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Zápis
 

z 16. zasedání Akademického senátu VŠCHT dne 21.10.2003
 

Přítomno dle prezenční listiny: 15
 
Akademický senát v úvodu zasedání schválil program jednání:
1. Novelizace vnitřního předpisu Stipendijní řád VŠCHT Praha
2. Novelizace vnitřní normy Podpisový řád VŠCHT Praha
3. Různé
 
Ad 1.

Pan kvestor stručně komentoval novelu Stipendijního řádu VŠCHT Praha a zdůraznil, že tato novela pouze
upravuje pravidla tak, aby vyhovovala statistikám MŠMT. Na základě těchto statistik se škola může dostat k fondům
OECD a EU.

V diskusi zazněly dotazy týkající se hodnoty koeficientu k a způsobu zaokrouhlování průměrného prospěchu
(tabulka v čl. 2, odst. 2f).  Doc. Macková se dotázala, zda po vstupu do EU se nebudou měnit pravidla pro vyplácení
stipendií. Pan kvestor odpověděl, že pravidla zůstanou stejná, nebudou jen poplatky za studium cizinců. Další diskuse
se týkala přerušení výplaty stipendia doktorandů po dobu zahraniční stáže. Pan kvestor konstatoval, že doba výplaty
stipendia doktorandů je omezena na 3 roky.

Akademický senát schválil předložené znění Stipendijního řádu VŠCHT Praha (15-0-0).
 

Ad 2.
Pan kvestor uvedl důvody, pro které je třeba novelizovat vnitřní normu Podpisový řád VŠCHT Praha z roku

1992. Pan rektor doplnil, že předpokládá další novelizaci po zpracování připomínek JUDr. Hájkové.
V diskusi bylo poukázáno na drobné pravopisné chyby a byly vysvětleny dotazy týkající se kompetencí

hospodářů ve vztahu k řešitelům grantů.
Akademický senát vyjádřil souhlas (15-0-0) s předloženým zněním Podpisového řádu VŠCHT Praha.

 
Ad 3.

3.1. Pan rektor informoval o schůzce, která proběhla na SÚZ a  týkala se hospodaření na kolejích.
3.2. Pan rektor reagoval na připomínky vznesené na předchozím zasedání AS. Uvedl, že pověřil pana kvestora

zasláním dopisu kvestorovi  ČVUT s připomínkami našich zaměstnanců ke stravování. Podobný postup byl doporučen
též odborům. Dále pan rektor zopakoval důvody, které vedly kolegium rektora k rozhodnutí poukazovat na účty
zaměstnanců pouze mzdu a neprovádět za zaměstnance další platby. Stížnosti týkající se neochoty pracovníků
rektorátu bude pan rektor řešit pouze v konkrétních případech.

 
Termín příštího zasedání senátu bude oznámen e-mailem.

        
Zapsala: M. Špicarová                                                                                 Za správnost: J. Fogl
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